
 

  

 

 

 

Dear Parents, 

The school will be utilizing the Zoom App in order to run live, scheduled classes. Students will be able to see their teachers, 

access shared documents, and view an interactive whiteboard.  

Zoom is available on Windows, Mac, IPhone, IPad and Android. You can download the latest version from the link below: 

https://zoom.us/download. The application’s name is Zoom Client for Meetings. 

Each lesson will have its own individual link which will be shared by the supervisor on the class Whatsapp group. Students 

can enter the lesson room by clicking on that link. At the end of the lesson the room will close automatically, and students 

will have to return and select the link for the next lesson. 

Students will follow a regular 8 period timetable, studying all of their regular subjects (excluding Art and PE). 

Kindly check the following timetable:  

Sessions 1 2 3 Break 4 5 6 7 8 

Start 8:30 9:10 9:50 10:25 11:05 11:45 12:25 13:05 13:45 

End 9:05 9:45 10:25 11:05 11:40 12:20 13:00 13:40 14:20 

 

Weekly plans will be uploaded as usual on the school website. 

Note: We will start our lessons on Zoom App on Sunday, March 22, 2020. 
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 اولياء الامور الكرام،

نحيطكم علما  انه و بعد المشاكل التي واجهت طلابنا  ،في كافة الظروف والتغلب على كافة المعوقات لما فيه مصلحة طلابنامنا على مواصلة عملية التعلم  حرصا  

التفاعل مع من  / الطالبةولة بصورة مباشرة ليتمكن الطالبسيتم تشغيل فصول مجد  حيث   "Zoom "تطبيقسيتم الانتقال للعمل عبر  Moodleتطبيق عند استخدم 

 .و Windows،  Mac، iPhone، iPad  على أنظمة" Zoom " يتوفر تطبيق .والوصول إلى المستندات المشتركة وعرض السبورة التفاعلية و المعلمات لمينالمع

Android  يمكنكم تنزيل أحدث إصدار من الرابط الموضح أدناهكما ننوه انه: 

m.us/downloadhttps://zoo   (  :اسم التطبيقZoom Client for Meetings ( 

الدخول إلى غرفة /الطالبة الطالب . باستطاعةالخاصة بكل فصلاب عبر مجموعة الواتس المراقب/المراقبةيرسل من قبل سيكون لكل درس رابط فردي خاص به 

 .النقر على الرابط الخاص بالدرس التالية ولعودا / الطالبةالطالبثم يتوجب على ومن . ستغلق الغرفة تلقائيا الدرس بالنقر فوق الرابط وعند نهاية الدرس

 :الجدول الزمني للحصص

مادتي التربية الفنية جميع المواد المعتادة باستثناء . حيث سيتمكن الطلاب / الطالبات من دراسة ةفترات متوازي 8مكون من جدول زمني  /الطالبةسوف يتبع الطالب

في كل  المراقب/المراقبةمن قبل  الطالبةلمحدد حيث سيتم أخذ حضور الطالب/حضور كافة الحصص في الوقت ا على الطالبابلاغكم انه  نودكما . والرياضة

 نرجو الاطلاع على الجدول المرفق ادناه: .حصة

 

 8 7 6 5 4 استراحة 3 2 1 الحصص

بداية 
 الحصة

8:30 9:10 9:50 10:25 11:05 11:45 12:25 13:05 13:45 

نهاية 
 الحصة

9:05 9:45 10:25 11:05 11:40 12:20 13:00 13:40 14:20 

 

 .عند نهاية كل أسبوع الخطة الاسبوعية كالمعتاد على موقع المدرسة سيتم رفع

 2020مارس  22يوم الاحد الواقع في  "Zoom"على تطبيق  الدروس أملاحظة: ستبد
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